
 

Protokoll från styrelsemöte 16.10.2022 

Närvarande: Staffan, Arild, Molly, Louise, Yngve, Börje, Hillevi, Molly, Gunilla, Lars, Jonas 
samt Lina Salomonsson från Heby kommun. 

1. Föregående protokoll  
Godkändes. 

2. Intryck från årsmötet – alla. 
Bra årsmöte med ca 40 deltagare. Jonas sluJör protokollet från årsmötet. 

3. Förslag =ll ny programvara för medlems- och kontaktregister – MaChias, 
Kommunika=onsgruppen 
MaMhias och Jonas har inleM arbetet med aM hiMa eM nyM program för 
medlemsregistret. Diskuterades olika krav på eM kommande program bl.a. aM det 
inte får vara för personberoende. Det som ligger närmast är eM program som 
heter Chipmail vilket också kan komma med vissa kostnader för föreningen. 
Uppdrogs åt MaMhias och Jonas aM redovisa eM förslag för styrelsen aM ta 
ställning Rll vid kommande styrelsemöte. 

4. Ansvarsförsäkring för vassbåten – Staffan, Vassgruppen 
Den befintliga försäkringen hos länsförsäkringar behöver ersäMas av en bäMre 
anpassad försäkring för motordriven vassbåt. Nuvarande försäkring som 
egentligen ger eM dåligt skydd kostar ca 3000 kr, en uppdaterad med bäMre skydd 
hos länsförsäkringar kostar ca 7000 kr. Trygg-Hansa har lämnat eM anbud på 1700 
kr som innehåller eM skydd på 10 mnkr vid skada på annan person och egendom 
fungerande för en motordriven vassbåt. Vad gäller skydd för föraren finns inget 
sådant skydd utan det förutsäMs aM föraren har en egen olycksfallsförsäkring. 
Uppdrogs aM Tom, Sylve och Bosse (vassgruppen) aM undersöka om Trygg Hansa 
anbudet är OK och i så fall teckna försäkringen.   

5. Status för samarbete med Heby kommun – Lina Salomonsson, Heby kommun 
Heby kommun kommer aM intensifiera siM arbete inom vaMen. Dels har 
kommunala medel 600 tkr avsaMs för deMa i budget för 2022 och dessutom har 
kommunen fåM godkänd den LOVA ansökan på ca 400 tkr som ska användas för 
samarbete mellan Heby- och Enköpings kommun med fokus på Vansjön- och 
Nordsjön samt Örsundaåns dalgång. VikRga delar av processen är: 
1. Nulägesbeskrivning – Uppstartad. 



 

2. Förstudie inom LOVA projektet – projektledare/konsult ska upphandlas. 
3. Dialogprojekt med fasRghetsägare i VNV samt Örsundaåns dalgång. 
4. Utveckling av en vaMenplan – Ska inledas 2023. 
5. VaMenkonferens – planeras Rll vintern 2023.  

LOVA ansökan innebär också aM VNV deltar med ideell Rd i dialogprojektet. Mer 
informaRon om kommunens vaMenarbete i bifogad presentaRon från Lina. 
Föreningens önskemål om aM kombinera frågor om livsmedelsprodukRon, vaMen 
och klimat i vaMenarbetet ser ut aM tas Rllvara i det kommande vaMenarbetet. 

6. Status vad gäller lokalt åtgärdsprogram för Vansjön Nordsjön – Börje/Staffan, 
Datagruppen. 
Börje visar bilder med syde aM kvanRfiera fosformängderna i sjöarna under olika 
förhållanden. Se bifogade bilder. Önskemål från styrelsen aM ta fram en meny av 
möjliga åtgärder som passar Vansjön och Nordsjön. Staffan om aM det lokal 
åtgärdsprogrammet ska innehålla en tabell med olika möjliga åtgärder för sjöarna 
och deras effekt avseende flera av de faktorer som föreningen vill lyda inkl. bl.a. 
livsmedelsprodukRon, vaMenkvalitet, biodiversitet, klimatanpassning. Tabellen 
ska byggas upp succesivt under året och fungera som inspiraRon och lärande i det 
fortsaMa åtgärdsarbetet. 
Uppdrogs åt Börje och Staffan aM fortsäMa arbetet och presentera nästa version 
på styrelsemötet den 4 december. 

7. Nyhetsbrev, pressrelease och informa=on – Jonas, Kommunika=onsgruppen 
Uppdrogs åt Jonas aM snarast färdigställa nyhetsbrev/pressrelease med fokus på 
utvecklingen av samarbetet med Heby kommun, vaMenplan och konferens mm. 
Vidare om andra externa kontakter som t.ex. kronprinsessans besök på Gårdsjö. 

8. Status och plan för projekt fågeltorn – Arild, Fågelgruppen 
Det finns eM preliminärt förslag på fågeltorn som är kostnadsberäknat Rll ca 1 
mnkr. ForJarande öppna frågor om hur komplicerad konstrukRonen behöver 
vara. Byggnadslov krävs. Placeringen är också forJarande en öppen fråga (Se 
bifogade bilder). Lina om kontaktpersoner på Heby kommun: Ann-Marie 
Sundgren (ansvarig för turismfågor). Hillevi och Staffan är gärna bollplank i det 
fortsaMa arbetet med fågeltonet. 
Uppdrogs åt Arild och Fågelgruppen aM fortsäMa planeringen och informera mer 
vid nästa styrelsemöte 

9. Adjungera Örsundaåns vaCenråds sekreterare Johan Axner =ll VNV styrelsen. 



 

Beslutades aM adjungera Johan Axner Rll VNV styrelsen. 

10. Övriga frågor 
• Bosse om aM provfisket har flyMats Rll augusR nästa år pga. aM länsstyrelsens 

personal blev sjuk inför det planerade provfisket i augusR 2022. 
• Louise om besöket av Kronprinsessan på Gårdsjö som var mycket intresserad 

av åtgärdsarbetet. 
• Yngve/Staffan om möte med Ödeshög kommun för aM dela erfarenheter från 

arbetet med regleringsprojektet. Se bifogade bilder. 

11. Nästa styrelsemöte 
Nästa möte blir den 4 december med fokus på föreningens samarbete med 
näringslivet.  

  

 Vid pennan! 

 Staffan 

  

Verksamhetsplan 2022-2023 

1. FortsaM starkt fokus på vassklippningen med ekologiska ytor. 
2. Utveckla förslag Rll byggande av fågeltorn. 
3. FortsaM fokus på regleringsprojektet och Rllståndsprocessen. 
4. Utveckla eM fasRghetsförankrat åtgärdsprogram för Vansjön och Nordsjön. 
5. Stärka samarbetet med Heby kommun och Örsundaåns vaMenråd. 
6. Rekrytering a yngre Rll arbetsgrupper och styrelse, 
7. Mer extern informaRon/kommunikaRon – pressreleaser. 
8. Stärkt samarbete med näringslivet. 


